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Årsberetning 2020

Styret har bestått av følgende personer i 2020

Leder: Anne-Katrin Hansen

Nestleder/Kasserer: Inger-Grethe Pettersen

Styremedlem:  Mette Bøgwald

Styremedlem: Hilde Bangsund 

Styremedlem: Kjellaug Lindrupsen

Varemedlem: Maarit Turuen

Varamedlem: Annie Skaanevik

Leder Valgkomité : Iris Martinsen

Valgkomité: Katrine Harjo

Valgkomité: Mona Bergheim

Vara valgkomiteen: Britt Løvli

Revisor: Alf-Martin Stangnes

Vararevisor: Jorunn Amundsen

Webmaster: Mette Bøgwald

Utstillingskomiteen har bestått av : Tone Lise Stenhaug ( Leder), Iris Martinsen og Katrin Harjo

 NKK reg. Nord delegat:  Anne-Katrin Hansen og Kjellaug Lindrupsen

For 2021 velger vi 3 kandidater



Tabellen viser antall påmeldte på våre utstillinger. Fra 2016 dobbelutstilling.

År 2006 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020

Antall 123 188 183 213 127 134 154 247 226 119 226 656 737 663 727

Vi startet året med Open Show & Valpeshow 25. Januar med dommer Caroline Elise Hals. Vi hadde 55 
påmeldte hunder.

Vi arrangerte også vårt populære mini handlerkurs, med instruktør Siv Oware.  

10. Juni arrangerte vi Match-Show med 48 hunder påmeldt, dommere Lill-Hedvik Greaker, Katrine Harjo og
Patrick Oware. 

22 August arrangerte vi Openshow og Valpeshow på Evenes, i samarbeid med Evenes og Omegn 
Hundeklubb. Været var ikke helt på vår side, men en kjempe trivelig dag, 77 hunder påmeldt for dommer 
Elisabeth Bugge Olsen. 

Nordlysutstillinga 2020 skulle ha gått av stabel  28 og 29 Mars, men ble desverre avlyst på grunn av Covid-
19. Etter mye jobbing opp mot NKK ble det åpnet slik at vi kunne tilbake betale våre utstillere 
påmeldingsavgift. Styret besluttet å refundere 100% tilbakebetaling, tross at NKK tok ca 38 000 i IT og 
aktivitets avgift for en utstilling som ble avlyst. 

Da Covid-19 situasjon ble litt lettere øynet vi håp om å kunne arrangere på høsten, og utstillingen ble 
terminfestet til 24 og 25 Oktober. Utstillingen gikk av stabel etter smittevernsregler, med totalt  727 hunder 
påmeldt fordelt på to dager. Tusen takk til alle som bidro, ett crew på ca 25 personer som gjorde en 
kjempejobb.  I etterkant  ble det arrangert  pizza kveld for alle som jobbet under utstillingen. 

17. Oktober skulle vi hatt Openshow, men dette ble avlyst på grunn av Nordlysutstillinga ble flyttet til 
høsten.

Vi har hatt både innendørs og ute treninger, men vi trenger flere som kan hjelpe til under treningene. Spesielt
til å legge ut matter, samt vasking etter trening. 

Vi har hatt 4 bingo i året som gikk.

Klubbens medlemmer arrangerte 31 oktober julemesse, klubbens bidrag var å dekke leie av lokalet.

Klubben mottok 2 sponsorsøknader fra 2 av våre juniorhandlere. Begge søknad ble innvilget støtte fra 
klubben, med henholdsvis kr 5000,- og kr 2500,-. 

Vi hadde i løpet av 2020 hatt, 8 styremøter og 24 saker, i tillegg flere møter i utstillingskomiteen, med 
samarbeidspartnere og sponsorer. Styret har i tillegg jevnlig hatt samtaler digitalt. 

Jeg ønsker å rette en stor takk til styre,  våre sponsorer,  samt til medlemmer  og IKKE-medlemmer som har 
bidratt i året som har gått. Ett ekstra takk vil jeg si til vår utstillingskomiteen som har gjort en fantastisk jobb 
i 2020, med mye ekstra jobbing, planlegging, avbestillinger, kanselleringer, bestilling osv. Ikke tall på alle 
timer dere har lagt ned.

 Anne-Katrin Hansen, Leder Inger-Grethe Pettersen, Nestleder/kasserer

Hilde Bangsund, Styremedlem     Kjellaug Lingdrupsen, Styremedlem     Mette Bøgwald, Styremedlem



Planer for drift 2021

 Openshow/valpeshow  Tromsø 24.04.21  Dommer Aase Jakobsen

 Handlerkurs

 Nordlysutstillinga 2021 i Nordkjosbotn Idrettshall 23 og 24 Oktober 

 Openshow/Valpeshow  Tromsø 04.12.2021 Dommer Siv Sandø

 Treninger  Tromsø/Evenskjer

 Bingo,  2 på våren og 2 på høsten

 Julemesse

Våre samarbeidspartnere og sponsorer 2021

 Asko Nord

 Vollan Gjestestue

 Royal Canin

 Agria

 Tromsø Bakeri

 Malangen Veterinærkontor

 Tromsø Gift og Souvenir Shop

 Tromsø Dyrebutikk

 Muusti, Tromsø

 Icaravan

 Print2you

 Eurospar, Tomasjord

 Coop Exstra, Storelva

 Rema 1000, Nordkjosbotn

 Bring, Tromsø

 Avinor, Tromsø

 Senja Avfall

 Mack Bryggeri

 Egon Resturant, Tromsø

 Fagerlund Nye Blomsterverksted



Eiendeler:

2 Skriver, 4 stellebord, ovner, Bingo trekkesystem, matter til Open Show, kaffetrakter, 2 nettbrett,  1 laptop,  
div rosetter, div premier, pokaler, utstillings rekvisita, Chip skanner, fargeanvisere, rollup, banner, div 
utstilling rekvisita

VALGET 2021.

Det skal til sammen stemmes på 8 kandidater i 8 verv. Det skal velges  to styremedlem for 2 år og to vara-
styremedlem for 1 år.  Revisor  for 2 år og vararevisor for 1 år. I valgkomiteen stemmes ett medlem for 2 år, 
og en vara for ett år. Man kan stemme blankt på stemmeseddelen, men det skal IKKE stemmes på mer enn 8
kandidater. 

Presentasjon av kandidater på valg:

Varamedlem Styre:

Rainer Gunnstein Gundersen, 51 år fra Tjeldsund. Klinikksjef ved rusklinikk. Bor på småbruk med hund,  
hest, villsau, høner og katter. Opp igjennom årene har det vært ulike hunderaser. Japansk spisshund, Dansk 
Svensk gårdshund, Labrador, Chihuahua, Papillon og Bolognese. Interesse for utstilling, avl og generelt godt
dyrehold 

Varamedlem Styre:

Veronica Kemilainen, 36år å bor i Ramfjorden. Familien har hatt rasen Bichon Frise siden jeg var 6 år, 
kjøpte min første bichon selv i 2006 og drevet med utstilling siden da. Har hatt noen års opphold innen 
utstilling og drevet med alaska husky og hundekjøring på hobbybasis, men har vært tilbake i utstillingsringen
ca 1 år. 

Revisor:

Lene Fjeldaas, 58 år og bosatt i Lørnskog. Jeg har jobbet med økonomi og regnskap i nesten 40 år. 
Har hatt kassererverv i schæferhundklubben avd Oslo, sitter som internrevisor i Lederne Oslo. 




